
comentari de l'aparició d'aquest 
escrit al seu butljeti'. 
"Quan io vaig entrar a l 'alcaldía, 
ara fa uns 7 anys, una de les pri-
meres coses que jo mencionava en 
el meu calendari politic era la 
solució d aquesta terrenys. El que 
m 'ha induit a publicar ara aquest 
escrit ha estât l'aparició del BOE 
núm. 194 pertanyent al mesos 
de juliol-agost que feia referencia 
al "Reglament de poblado i de-
marcació territorial de les entitats 
locals''. La causa de publicar-ho en 
aquests moments ha estât aquesta, 
i no pas per l'apropament de les 
eleccions municipals ni per con-
quistar res, com he sentit dir al Sr. 
Puoi, alcalde de La Roca" ' 

Seguidament el Sr. Comas 
ens fa una valoració d'aquests 
terrenys i del problema en general. 
"Actualment aquest és un tema 
que té molta importància per Car-
dedeu. Si en aquests moments 
Vilalba fos del nostre municipi se-
gurament hi hauria alguna carre-
tera que evitaría qaulsevol embús 
que es produeix actualment a la 
corva d 'entrada al nostre poblé o 
al mateix semáfor. En general puc 
dir que la fisonomía de Cardedeu 
seria completament diferent. En 
aquests moments Cardedeu está 
partit o parat per la vía del tren, 
ja que l'altra banda d 'aquesta ja 
és del municipi de La Roca. 
Puc dir que urbanísticament la co-
sa no funciona" 

A part d'aqüestes qüestions 
que impliquen directament ai po-
blé de Cardedeu hi ha un altre 
aspeóte que no veuen gaire ciar... 
"Si voleu que us diguí la veritat, 
el que ens preocupa més i el que 
ens fa més por és que aquests te-
rrenys, mentre siguin propietat de 
La Roca, no siguin utílitzats per 
a col.lorcar-hí aquelles coses que 
ningú no vol. Així dones, bus-
quem la incorporado d'aqüestes 
terres al nostre municipi per a 
evitar mais majors, ja que amb la 
presó ja vam tenir un ensurt 
prou gran". 

Pel que diuen aqüestes pa-
raules podem dedui'r que s'inten-
ta la incorporació, vers ells, d'a-
questes terres, per simple preven-
ció, per evitar el que pugui venir. 

Actualment, qualsevoi peti-
ciò s'ha de fer a I 'ens autonomie, 
Aquesta petició la pot fer un ajun-
tament, el govern civil, la dipu-
tació, obres púbtiques, etc. Tots 
aquests organs ho poden sol.lici-
tar tots plegats o per separat. 

El Sr. Comas ens seguia co-
mentant que. 
"Actualment tenim molta por per-

qué quan la Generalitat o el Par-
lement faci un estudi sobre la di-
visió territorial, no es f i x i en 
aquest problema. Jo, però, ja he 
recorregut a molts politics del 
meu partit a la Generalitat" 

Davant aquesta situado el 
més raonable seria que eis dos 
ajuntaments s'asseguessin a una 
taula i intentessin dialogar. Pre-
guntàrem al nostre entrevistat 
sobre eis possibles contactes entre 
ambdós ajuntaments i ens digué 
que: 
"Amb l'ajuntament de La Roca, 
fins avui, no hem tingut cap con-
tacte serios i oficial sobre el te-
ma. El que si hem tingut són xe-
rrades informais, que no arriben 
enlloc. Qualsevol reivindicado la 
fem a la Generalitat o al Govern 
Civil. Sempre, però, hem enviât 
una còpia d'aqüestes reivindica-
cions a l 'ajuntament de La Roca. 
Pel que el contacte directe amb 
ells, puc dir que si arriba el cas pot 
ser possible, però per ara ho veig 
bastant negra. A part deis contac-
tes que poguem tenir, vull dir que 
jo sôc una persona molt poc ne-
gociadora, i menys en aquests 
temes. Per contra, puc dir que el 
Sr. Pujol li agrada mot negociar, 
des de la política, que tant H fa 
ser d'un partit com d'un altre, 
com amb la presó, que tant H 
fa posar-la en un Hoc com en un 
altre. Es una persona a qui H 
agrada negociar-ho tot; sempre 
estarla négociant 

Al parlar de les negociacions 
el Sr. Comas també ens paria 
del Sr. Bailús, ex-alcalde de Grano-
llers. 
"Una altra persona que sempre 
està a punt de negociar és el Sr. 
Bailús. En alguna reunió que ha-
víem fet els ajuntaments de Gra-
nollers. La Roca i Cardedeu, 
aquest ex-alcalde, amb el seu hu-
mor característic, ens proposava, 
al Sr. Pujol i a mí. de fer d'inter-
mediari sobre el tema d'aquests 
terrenys. L 'únic que volia aconsse-
guir era que hi hagués més tiban-
tor entre nosaltres, ja que en 
aquells moments encara estava in-
décis I 'afer de la presó" 

Una part molt important 
sobre aquest tema són la gent di-
rectament implicada, és a dir, els 
propietaris de les finques. . . 
"Amb els propietaris d'aquests 
terrenys encara no s ' hi ha parlat 
oficialment, però el que és ceri és 
que, sempre que hem parlat, in-
formalment, amb ells ens han de-
manat de venir a Cardedeu, però 
oficialment no ho han fet mai. 
Vull assényalar que l'actual pro-

pietari de la finca Vilalba és el 
Sr. Rivière -hereu. També puc que 
sempre hi ha hagut molta relació 
entre aquesta finca i el poblé de 
Cardedeu. " 

Per recordar-ho ais nostres 
lectors, el terreny que reivindica 
Cardedeu podem dir que és una 
zona que equival a unes 200 ó 
250 Hectàrees on hi ha edificades 
les finques primitives dr V¡|alba i 
Bell-Hoc. 

Una de les coses que encara 
no està gaire clara és que el but-
lietl Municipal de Cardedeu es 
menciona que aqüestes finques 
tene eis seus serveis a Cardedeu... 
"El principal servei que reben 
aqüestes finques, de Cardedeu és 
el de l'enterrament. Haig de dir 
que hi ha una diferencia entre 
Terme municipal i Terme parro-
quial. Aqüestes finques pertanyen 
al terme parroquial de Cardedeu 
i és per això que els seus morts 
són enterrats al nostre municipi. 
Aquest és el principal servei. 
Una altra cosa important és que 
si hi passa alguna desgracia i hi ha 
d'actuar la policía, aquesta és la 
de Cardedeu, ja que sí s 'ha d 'es-
perar la de La Roca, quan arriben 
ja está tot passat. Aixó deis ser-
veis, però, no té gaire importàn-
cia" 

Ara, dones, el que preocu-, 
pa més a la gent són les mesures 
que pugui pendre l'ajuntament de 
Cardedeu davant aquesta situació. 
El Sr. Comas ens ho aclareix d 'una 
manera senzilla. 
"En el proper pie municipal, i 
d'acord amb la nova Ilei, adopta-
rem una modo que anirà dirigida 
a la Generalitat, al Govern Civil, a 
l'Estât, etc. Ho demanarem a tot 
arreu. Ho farem tot de manera 
legal. El que també volem fer és 
anar a veure a tots eis propietaris 
perqué ens firmin unas documents 
de conformítat de traspàs". 

Per acabar aquesta xerrada 
el Sr. Comas es dirigeix a tots els 
lectors de ROQUEROLS dient: 
"Espero que la publicació de les 
meves paraules a a questa revista 
siguí un motiu de negocíació. 
Prego a l'ajuntament de La Roca 
que siguí raonable i que propisin 
alguna sol. lució. Vull que com-
prengueu que això és una cosa de 
vida omort per nosaltres. Esperem 
que es pugui obrir un diàleg i que 
ho resolguem aviat. Finalment vull 
deixar ben ciar que nosaltres no 
tenim res en contra del municipi 
de La Roca i que amb el tema de 
la presó^ ho hem estât sempre 
solidaris. '• 
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